
OPR vergadering 
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online 
 Aanwezig Saskia Boissevain,  Tjalde Elema, Pamela Harman , Leo 

van Loenen, Josien Masson – Lanting, Lucienne Saan, 
Tanja van Seventer (voorzitter), Joost van Caam 
(directeur-bestuurder SWV PO Amsterdam Diemen), 
Patrick Nuyens (notulist),  

 Afwezig met bericht Hans Verboom, Helene Steijn, Suzan Teutenberg,  

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Kennismaken bestuurder met OPR-leden 

De OPR-leden Lucienne Saan, Tjalde Elema, Pamela Harman en Josien  Masson stellen  zich voor. Ook Joost van 

Caam introduceert zich..  

Op een vraag vanuit de OPR geeft de heer van Caam aan dat het een bijzondere start was, met de veelal niet-

fysieke kennismakingen met collegae en ook de acties volgend op de uitkomst van het geschil over het 

Ondersteuningsplan. Hij is blij dat er snel contact kon zijn met de OPR en de schoolbesturen over het OP. Hij 

hoopt in de komende maanden te komen tot een plan met concrete afspraken, opdrachten. Ook wil hij dat er 

een beleidsrijke agenda komt. Hij is ervan overtuigd dat de schoolbesturen zich ook bewust zijn van een 

gewenste verandering. Hij vindt dat de middelen bij de scholen moet en liggen en niet op het niveau van het  

SWV. Het SWV moet zorgen dat er een voorzieningenstructuur staat waarvan alle leerlingen, ouders en scholen 

kunnen profiteren. Hij wil voor kwetsbare kinderen het verschil maken, zonder een begrenzing daaraan te 

stellen. Doen wat nodig is.  Hij hoopt verder dat de normering over de basisondersteuning weggaat bij de 

samenwerkingsverbanden en wordt toegevoegd aan  het basistoetsingskader van de scholen. Het hoort dan bij 

de basiskwaliteit van elke school en is de verantwoordelijkheid van het schoolbestuur.  

 



3. Opvolging actiepunten uit addendum: 

a. Registratie van de extra ondersteuning  

Het addendum is met instemming van de OPR vastgesteld en inmiddels ook bekrachtigd door de 

schoolbesturen. Er zijn 4 concrete afspraken met betrekking tot de verantwoording van de middelen in 

genoemd. In het schoolbestuurlijk overleg zal de heer van Caam aangeven dat in Parnassys een OPP moet 

worden geregistreerd waarna het eenvoudig kan worden uitgewisseld met BRON/ dashboard Passend 

Onderwijs. Deze actie legt hij bij de schoolbestuurders. De helpdeskfunctie hoort bij het schoolbestuur en niet 

bij het SWV. Dit geldt met terugwerkende kracht vanaf 1 januari jl. 

 

b. Beter zicht op de inzet ondersteuningsmiddelen 

Op basis van de gegevens onder a en de ingestuurde jaarlijkse financiële rapportage door de schoolbesturen, 

wil de heer van Caam kijken welke gegevens nog ontbreken. Daar zal hij gericht naar vragen bij de 

schoolbesturen. Daarnaast voert hij een gesprek met de controller om ook van hem duidelijk te krijgen wat het 

effect is van de inzet van de ondersteuningsmiddelen. 

 

c. De monitor 

Intern bij het SWV worden gegevens verzameld. Gegevens over leeftijd, geslacht, gedrags- of 

ontwikkelingsgerelateerde problematiek, toekenning, volledig of onvolledig dossier, toestemming ouders. Op 

verschillende  terreinen is er een groei te zien:  in verwijzingen naar SO en SBO, in het aantal thuiszitters en in 

het ontbreken van instemming van ouders bij de aanvraag van een TLV. Dit laatste leidt ook weer tot groei in 

het aantal bezwaren. Hij wil zoeken naar elementen om het tij te keren. Hij denkt dat het SWV een stap naar 

voren moet maken en eerder in het proces de school zou moeten ondersteunen. Op dit moment komt het SWV 

in een laat stadium in beeld. Vanuit scholen is die wens ook geuit maar vooralsnog was het SBO hiertegen. De 

heer van Caam wil weten waarom.  

 

d. externe analyse van de cijfers 

Zodra alle gegevens verzameld zijn, wil de heer van Caam dat er een externe deskundige een analyse hiervan 

maakt.. Hij vraagt om suggesties. De heer van Loenen oppert Fleury Scholten, oud OPR-lid. Mevrouw Saan 

heeft ook contacten bij Driestar. Zij zal de vraag daar ook neerleggen. Meerdere suggesties zijn welkom, 

bijvoorbeeld van de OPR-leden die niet bij deze vergadering konden zijn. 

De OPR is blij  met de acties en stappen die de heer van Caam voorstelt en al heeft gezet. Met name de 

concreetheid van de acties en voorstellen stemt tot tevredenheid. 

 

4. Openstaande punten 
a. Verbeterplan d.d. 4 november 2020 
b. “Voorlopig bestedingsplan eigen vermogen” 
c. gewijzigde meerjarenbegroting 2021-2025 en daarvan afgeleide begroting 2021 
De voorzitter meldt dat de OPR graag meegenomen wil worden in de besprekingen hierover. Tot nu toe is de 
OPR hier nog niet over geïnformeerd. De heer van Caam wil het voorlopig bestedingsplan bovenmatige 
reserves opnemen in de meerjarenbegroting bij het nieuwe OP. Hij pleit daarin voor een afbouwstructuur. Hij 
wil beide voor 1 mei 2021 gereed hebben, met instemming van de OPR. 
De OPR was verrast door de presentatie van een jaarbegroting, in november 2020. De heer van Caam zal 
hierover contact hebben met de controller om de status van die jaarbegroting goed te onderbouwen. Hij 
verzekert de OPR dat er bij afwijkingen van eerdere plannen,  eerst overleg met de OPR wordt gevoerd. 
 



 

5. Aandachtspunten en planning nieuw OP 
a. Schoolmodel versus bepalingen in WPO 18a 
De voorzitter stelt voor dit punt ter kennisgeving te beschouwen. De heer van Caam geeft een korte 
verduidelijking. Hij  is weliswaar  voorstander van schoolmodel maar vindt wel dat er een hoge 
verantwoordingsplicht is. De aanpassing van het Toezichtkader gaat daarbij helpen. Van SWV’en wordt 
verlangd dat zij een beleidsrijke agenda hebben. De inhoudelijke richting bepaalt de besteding.  
 
b. De 25 punten van Arie Slob? 
De heer van Caam geeft een korte toelichting. Van de 25 punten zijn er 23 bedoeld voor het PO. In vrijwel elk 
punt zit een opdracht. Bijvoorbeeld het punt om ouders meer te betrekken bij het ontwikkelingsvraagstuk. Een 
ander thema is de governance. De heer van Caam vindt de situatie in Amsterdam en Diemen onhoudbaar. Hij 
vindt de scheiding van rollen onnatuurlijk en pleit voor een groter aandeel van onafhankelijke leden.  Dit moet 
ook meegenomen worden in de meerjarenplanning. De beleidsrijkheid zal ook effect hebben op de scheiding 
van rollen.  
 
c. Alle woensdagen zijn vooralsnog gereserveerd voor overleg 
d. Planning (zie addendum) 
Er is een externe schrijver aangesteld voor het schrijven van het nieuwe OP. In week  7 verschijnt een eerste 
“praatversie”. Vrij snel na de  voorjaarsvakantie kan er met elkaar doorgepraat worden. De heer van Caam 
hoopt kort voor de voorjaarsvakantie een concrete planning aan te leveren. De geplande overleggen (OPR-
directeur bestuurder) van 3 maart en 7 april kunnen voorlopig blijven staan. Waar nodig komen aanvullende 
data. De heer van Caam deelt mee dat het kapstokdocument het OP van Amstelronde wordt.  

6. Informatie uitwisseling ALV - OPR 

De heer van Loenen heeft dit punt toegevoegd. De OPR had de indruk dat informatie niet altijd werd gedeeld. 
Wat in de ALV werd besproken, leek de OPR niet altijd te bereiken en vice versa. Vraag aan de heer van Caam is 
hoe hij denkt hier verbetering in aan te brengen. De transparantie moet van de directeur-bestuurder komen. 
Volgens hem zijn de notulen van zowel OPR als ALV openbaar. Hij gaat dit controleren.  Hij heeft begrepen dat 
er voor het overleg van OPR en toezichthouder voor de toekomst een vaste delegatie vanuit de ALV komt. Dat 
maakt het gesprek ook makkelijker. Bij zijn vorige werkgever, werd er naast het reguliere overleg tussen de 
toezichthouder en OPR, ook een gezamenlijke studiedag georganiseerd.   
De OPR merkte tijdens de  sollicitatieprocedure voor de nieuwe directeur-bestuurder dat er over en weer 
(tussen de leden van de sollicitatiecommissie met hun verschillende herkomst)  waardering was. Dat was 
anders dan het gevoel dat bij de OPR bestond gedurende de afgelopen jaren. 
De heer van Caam ziet misschien mogelijkheden tot een gezamenlijke sessie tijdens de aanloop naar het 
nieuwe OP. Hij wil dit punt ook te berde brengen bij het aankomend overleg tussen OPR en toezichthouder. 
 

7. Overleg OPR met toezichthouder op 17 februari 2021 
De vergadering wordt “vormvrij” gehouden, er is geen duidelijke agenda. Idee is wel om de toezichthouder te 
laten reflecteren op de uitkomst van het  geschil. Er komt een delegatie vanuit de ALV, het is nog niet duidelijk 
hoeveel mensen van de OPR acte de présence geven. 
  

8. verslag van de laatste overlegvergadering d.d. 18-11-2020 
 

➢ Het verslag wordt goedgekeurd 
 

9. Rondvraag en sluiting 
De heer van Loenen meldt dat hij bij de agenda een aantal documenten had toegevoegd als informatieve 

ondersteuning. Hij zal dit blijven doen zolang het op prijs wordt gesteld. 

De voorzitter dankt de aanwezigen, complimenteert de heer van Caam met zijn voortvarende start. Zij is 

positief gestemd over de samenwerking en sluit de vergadering. 

ACTIELIJST 
 Wat 



1 OPR levert bijdrage aan een nieuwsbrief in 2021 
2 OPR presenteert zich op de website van het SWV 
3 De heer van Caam gaat na of de notulen van de ALV openbaar zijn. 
4  
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